
Zápis z porady vedení konané dne 29. 4. 2013 

Přítomni: Šrubařová, Novotná Buršíková, Regner, Veselý, Bartošek, Křenek, Kohoutková, 

Račanský, Holub, Dostál, Matyska 

Omluveni: Ledvinka 

1. Výjezdní zasedání 

– Návrhy na veletrh je moţné posílat Křenkovi do konce tohoto týdne včetně 

technických poţadavků (projektor, stojan na poster apod.) 

– Odjezd autobusu – mezi 8:00-8:30 z parkoviště u právnické fakulty – nutno 

nastupovat rychle. Odvoz velkých věcí domluví Holub s Pospíšilem. (odpovídá 

Holub) 

– Na pracovištích zůstávají osoby na pohotovosti – 2 od Holuba, od Křenka jedou 

všichni. Od Regnera – zůstává dohledové centrum a CPS, polovina lidí jede, 

Kohoutková – jedou všichni (pohotovosti jedou autem, dojezd od půl hodiny 

v případě potřeby; jedna částečná účast kvůli zahraniční cestě). Doprava auty 

povolena spíše výjimečně a v kumulované sestavě 

– Divizní znova zjistí stravovací omezení – Šrubařová zajistí za ekonomicko-správní 

divizi (odpovídá Šrubařová, informace sbírá N. Buršíková a Šrubařová) 

– Účast kvestora a Janyšky zjistí a potvrdí Matyska (odpovídá Matyska) 

– Křenek sdělí Matyskovi, které aktivity od něj přímo očekává (zahájení společně 

s Veselým, komunikace s nespokojenci, ukončení) (odpovídá Křenek) 

– Matyska si do příštího týdne rozmyslí strukturu svého úvodního příspěvku. 

(vyhrazeny aţ dvě hodiny) (odpovídá Matyska do 6. 5. 2013) 

2. Hodnocení 

– Ředitel ještě nemá úplně zpracované hodnocení, aţ bude hotov, bude kontaktovat 

divizní. Setkání nad hodnoceními – příští pondělí (6. 5.) odpoledne. 

3. Prostory pro ÚVT 

– Na ţádost Janyšky máme sdělit, kolik plochy si jako ústav představujeme pro plné 

zajištění provozu a rozvoje (jak velkou budovu by ÚVT potřebovalo). Vedoucí 

divizí si udělají představu, kolik lidí a jaké zázemí potřebují pro svou divizi 

(počítat i s budoucími projekty apod., myslet i na specializovaná pracoviště 

s výjimkou velkých počítačových sálů, jaký charakter prostor potřebují). Zatím se 

do toho nepočítá s výukou (přednáškové místnosti ne, odborné laboratoře ale ano).  

CPS uchopit v alternativách. (termín – za 3 týdny na vedení, do 14 dnů první 

úvahy – lze otevřít uţ na výjezdním zasedání) (odpovídají divizní do 13. 5. resp. 

20. 5.) 

4. Dohled nad kancelářemi na Gotexu 

– Je třeba zkontrolovat smlouvu s majitelem budovy i se sdrţením CESNET. 

Případné rozšíření denní kontroly na Gotex zváţí Holub, Křenek a Veselý. 

(odpovídá Holub, Křenek, Veselý) 

– Bezprostředně se naplánuje na následujících 6 týdnů několik nárazových kontrol 

na Gotexu a Ţerotínově nám. (odpovídá Ledvinka, Veselý)   

5. Ostatní  



– Konfigurace PC bude určovat Malinka, bude v kontaktu s Regnerem.  

– Rámcová smlouva – Šrubařová zkontroluje část o DNS a ICT ze zápisu ze setkání 

osob odpovědných za veřejné zakázky. 

– E-maily na adresu reditel@ics.muni.cz chodí na Matysku, Veselého a sekretářku. 

– Projekty MŠMT – Holub podal zprávu o aktuální situaci. Matyska přepošle 

informaci o nutnosti vykazovat v RIVu výsledky z tohoto kofinancování Dostálovi 

– Rozvojový projekt s Pištěkem – kontrola proběhne za 14 dní. (13. 5. 2013) 

– Prostory pro fotografování – letos se ještě fotí na Komenského.  

– Scala – Veselý sestaví seznam moţných poţadavků pro úspěšné připojení a doručí 

na RMU. (odpovídá Veselý) 

– Softwarové licence – zatím i na FI v prvopočátcích, souvisí s činností CTT – je 

moţné domluvit si schůzku s vedoucí CTT. K malému ISEPu je schůzka na CTT 

v úterý 7. 5. ve 13:00, při té příleţitosti vhodné domluvit se na licencích. 

– Centrum excelence GAČR – kromě přípravy s LF (prof. Brázdil, prof. Rektor), se 

ozvali z Akademie věd ČR –30. 4. s nimi bude mít Křenek jednání 

– Je zájem z FF recyklovat naše staré počítače – není v tom problém. Zájemci budou 

nahlášení Šrubařové.  

– Přístupovky na ESF - Křenek bude řešit potíţe s technologií Honeywellu 

(podmínky aktualziace software). Časově – do prázdnin první verze. Kontrolní 

bod – 3. 6. (odpovídá Křenek) 

– Kohoutková jednala s Brančíkem a Sellnerem – Archibus má být na SUKB. 

V polovině května proběhne další jednání, za přítomnosti i Veselého (zdá se, ţe 

můţe dojít ke změnám v původní dohodě o rozdělení odpovědnosti).  

– Udrţitelnost projektů OPVK – u nás se týká 3 projektů, otázka jak pojmout 

finančně pro případnou kontrolu. Šrubařová se sejde s Janíkovou a zjistí více. 

(odpovídá Šrubařová). Dostál zjistí, jak zní formulace u projektů s udrţitelností a 

jak je to integrováno do činností divize. (odpovídá Dostál) Vhodnější u 

udrţitelnosti mluvit o obsahu, nikoliv absolutních finančních částkách či 

podobných kvantitativních závazcích (zejména pokud není jasná vazba na činnost 

divizí/ÚVT). 

– Šrubařová provede kontrolu vzorů smluv, které pouţívají oddělení, zda jsou 

pouţity platné paragrafy, správné tituly a pozice osob apod. (odpovídá Šrubařová) 

 

 

 

Zapsala:       Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


